
REFERAT BESTYRELSESMØDE FASANGÅRDEN 3. MAJ 2022 

 

Deltagere: Asma, Karina, Lene, Jennifer, Signe, Meelissa, Mireia &Lone 

Referent: Julie  

 

Nyt fra stuerne 

• Succes med Fastelavn uden tøndeslagning. Vi forventer at fortsætte den nye tradition 

• Første klubdag i dag den 2.Maj med 30 børn 

• Snerle er nu blevet fastansat efter at have været vikar, Hun skal være 4. voksen i Klubben fra kl. 9-15 

• Plantens Dag – alle børn tager en plante med – vi forbereder pt. bedene. Blomster og insekttema. 

• Haren: De små er tilbage efter store er rykket op i børnehaven. Vi arbejder med selvhjulpenhed. 

• Pindsvinet: Studerende laver projekt med rytmepinde munder ud i samling med musik. Vi arbejder med 

selvhjulpenhed 

• Larven: Også mange nye små giver ny struktur, arbejder også med selvhjulpenhed 

• Markmusen: Prøver mere stille lege af, at lære at lytte og at være en god ven, fokus på børneperspektiv 

• Muldvarpen: Fokus på sociale relationer, leg, fantasi,  

 

Nyt fra ledelsen 

• Uanmeldt tilsyn: Meget flot rapport på vej, som kommer på hjemmesiden. Vi er meget stolte. 

• APV (arbejdspladsvurdering): Flot tilbagemelding fra 20 medarbejdere – ud af ca. 40 medarbejdere. 

Tillid og tilfredshed samt godt sammenhold. Belastning i arbejde trækker lidt ned, trætte rygge. 

• Ny invitation til forældremøde på Aula med svar-funktion  

• Vi afventer tilbagemelding omkring ferie – savner svar, som altid. Vi hænger måske plakaten op fra sidst 

• Videreuddannelse af pædagoger for at gøre dem dygtigere og som medarbejderpleje. Lene er i gang 

med et marte meo terapeut uddannelsen. Liv har fået afslag på naturvejlederuddannelse, men vi søger 

igen. 

• Sygefravær er for højt, det er på 7,1%, målsætning for kommunen er 4%. Ledelsen arbejder videre 

med problematikken.  

 

Personale 

• Det er svært at få fat i pædagoger, men vi har fået 2 nye: Ann-Michel på Mariehønen, hende er vi rigtig 

glade for, og Trine, tidl. på vuggestuen i jobtræning. 

• Snerle er ny pædagogmedhjælper, Henrik er tilbage i Klubben med My og Heidi 

• Køkken: Laura er ny om eftermiddagen i køkkenet og hjælper med det praktiske 

• Farvel til en del af de unge medhjælpere til sommer da de skal begynde studie, Der bliver ansat nye 

løbende  

• Lise er på orlov og muligvis tilbage slut maj 

• Flere langtidssygemeldte er på vej retur – dejligt 

• Rokade på vej i vuggestuen – nye teams, nye arbejdsgange – bliver spændende 



Økonomi 

• Facility Management: Gårdmandstimer 10 stk. om ugen. Fordeling har været skæv, fremadrettet er den 

nu rettet op 

• Alle budgetansvarlige skal i år indregne en dispositionsbegrænsning på 1,5%. Det svarer i Fasangården 

til knapt 300.000 kr. Pengene skal holdes tilbage i tilfældet, at vi skal bidrage til at dække det meget 

store underskud i kommunens samlede økonomi. Karina ved mere sidst på året. 

• Vores økonomi ser ellers sund ud, som normalt 

 

Evt.: Madordning 

• Kommunen skal have vores svar vedr. madordning den 1. oktober 2022 

• Ifølge rapport vedhæftet af Asma er størrelsen på køkkenet den største udfordring, derfor er mad ude 

fra en mulig løsning, da vores eget køkken ikke ville kunne løfte opgaven omkring madordning.  

• Udbygning af køkken kan blive svært, ifølge ekspert som kom og kiggede på det, vi afventer rapport 

herom. Karina har rykket for rapporten. 

• Asma indkalder til møde for forældre, hvor vi kan snakke om emnet. Karina beder om at det bliver inden 

sommer. Dette bakkes der op om 

 

Evt.: Vandskade 

• Vi har fået bevilget en stor portion penge til at skifte alle vores vandrør, det vil der blive arbejdet på i 

løbet af sommeren, vi forventer at det bliver uden de helt store gener. De starter i uge 22, muligvis til 

omkring uge 35 

 

Evt.: Aflevering af børn om morgenen til nye pædagogmedhjælpere 

• Karina anerkender, at vi kan blive bedre til at ruste de unge medhjælpere til at være proaktive når de 

tager imod børnene om morgen 


